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服務安排 
Service Arrangement 

 

由 2023 年 4 月 29 日起， 路線 A23 之服務時間及行車路線會有所調整，詳情

如下： 
With effect from 29 April 2023, the service hours and the routeing of route A23 will be amended. 
Details are as below: 

起訖點 
Plying b/w 

慈雲山 
Tsz Wan Shan 

 港珠澳大橋香港口岸及機場 
HK Port of HK-Zhuhai-Macao Bridge & Airport 

 

服務時間 

及班次 
Service Hours 

星期六、日及公眾假期 Sat, Sun & P.H. 

星期一至五不設服務 No Service on Mon-Fri 

由 慈雲山 開出 From Tsz Wan Shan 由 機場 開出 From Airport 

0810 - 2010 1110 - 0010 
每 30 分鐘一班 Every 30 minutes. 

全程車費 
Full Fare $39 

路線備註 Route Remarks 

1. 「城巴機場快線」預售來回套票、「城巴機場快線」即日來回優惠及巴士轉乘計劃均適用於本路線。 

Cityflyer Pre-paid Return Ticket, Cityflyer Same Day Return discount and Bus-Bus Interchange Scheme apply to 
this route. 

2. 「機場員工乘車優惠計劃」適用於本路線，員工於登車時須向車長出示及使用其個人持有之指定八達通

卡，可享有乘車優惠。 

Airport Staff Fare Concessions Scheme applies to this route. Eligible airport staff boarding this route can enjoy 
concession fare using valid Octopus Card after presented to bus captain for checking. 
 

其他分段收費、巴士站位置、巴士轉乘計劃之詳情請參考路線資料紙、本公司網頁及手機應用程式，敬請

留意。 

Please refer to the route information sheet, our website and mobile app for details of Section Fares, Bus Stop 
Locations and Bus-Bus Interchange Scheme. Thank you for your attention. 
 
 
 

營運部(九龍及新界) 啟 
Operations Department (Kowloon& NT) 
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